
Proces-verbal

Încheiat În sedinta extraordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de

25 martie 2008,orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 37 din cei 43 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Ioan Grigore Popa
viceprimar al Municipiului Bucuresti, Domnul Viceprimar Razvan
Murgeanu, domnul Toma Tudor Secretar General al Municipiului
Bucuresti, din partea Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti
doamna Subprefect Cristina Corut.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Bancila Mihai, Berghes
Carmen, Bumbas Florin, lovici Teodor Victor, Patica luliana
Antoanela, Stan Nicusor.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa dau citire unor note În atentia Consiliului General al,

Municipiului Bucuresti.
Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica

a C.G.M.B. cu nr. 1055/2008 Institutia Prefectului Municipiului
Bucuresti comunica Consiliului General al Municipiului Bucuresti
somatia formulata de doamna Micsunescu Marioara, transmisa prin
intermediul Biroului Executor Judecatoresc Ezer Lucian.

Potrivit acestei somatii doamna Micsunescu Marioara solicita
sa nu se dispuna În vreun mod de zona din Parcul Tineretului
destinata relocarii proprietatilor particulare dispersate În parc, astfel
cum a fost stabilita prin Puz Parcul Tineretului aprobat prin
H.C.G.M.B. nr. 232/2005, pâna la punerea În executare a Sentintei,

Civile nr. 1231/20.02.2007 pronuntata de Tribunalul Bucuresti -Sectia
A VIII A si a Deciziei nr. 1112/11.06.2007 pronuntata de Curtea de
Apel Bucuresti -Sectia A VIII A, În dosarul 29721/3/2006.
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Potrivit acestora, Primarul General a fost obligat sa avizeze
proiectul de hotarâre privind schimbul Între terenurile În suprafata de
20.107 mp aflate În proprietatea sa si situate În Bucuresti, Parcul
Tineretului, sector 4 si terenul În suprafata similara aflat În
proprietatea Municipiului Bucuresti sub sanctiunea platii de penalitati
de Întârziere de 100Ron /zi.

Doamna Micsunescu Marioara solicita punerea În executare a
hotarârilor judecatoresti mentionate, prin emiterea hotarârii Consiliului
General al Municipiului Bucuresti.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti ne-a transmis sesizarea S.C. Modern S.R.L.cu
sediul În str. Sebastian nr. 19, bl. S 11 parter sector 5.

În adresa sus-mentionata S.C. Modern S.R.L. ne sesizeaza ca,

S.C. Cotroceni S.A., celelalte ICRAL-uri de sector si Administratia
Fondului Imobiliar aplica În mod ilegal HCGMB nr. 215/2006,
modificata prin HCGMB 248/2006 si HCGMB 32/2007 .

În opinia societatii sus-mentionate S.C. Cotroceni si celelalte
foste ICRAL-uri de sector si AFI aplica În mod ilegal aceste hotarâri
la spatiile cu alta destinatie proprietate privata a statului supuse
vânzarii conform Legii 550/2002 si stabilite precis prin HCGMB nr.
271/2002.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Inspectoratul de Stat
În Constructii, sesizat de domnul Melian lulian, proprietar al imobilului
din strada Paisului nr. 11-13, a formulat plângere Împotriva Hotarârii
Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr. 359/13.12.2007
privind aprobarea planului Urbanistic Zonal str. Bradetului nr. 24,
sector 4.

În motivele plângerii se mentioneaza ca imobilul domnului
Melian lulian nu este prevazut În Planul Urbanistic Zonal Strada
Bradetului nr. 24, sector 4, În acest PUZ fiind prevazuta o strada care
va trece peste o casa autorizata În 2005 si receptionata.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, se solicita,
reanalizarea Hotarârii C.G.M.B. nr. 359/2007.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Asociatia
Profesionala a Transportatorilor În Regim de Taxi si'Închiriere solidta
revocarea partiala a Hotarârii nr. 91/2008 privind aprobarea
numarului maxim de autorizatii, a tarifului maximal de distanta si a
modelelor Înscrisurilor specifice serviciului public de transport În
regim de taxi. ~~.,.
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În motivarea plângerii Asociatia sus-mentionata a facut
urmatoarele precizari:

- studiul de piata a fost achizitionat si realizat fara respectarea
conditiilor lega le

- Expunerea de motive si Raportul de specialitate contin date
eronate

- Nici una din cele doua asociatii profesionale Camera
Nationala a Taximetristilor din România si Asociatia Nationala a
Patronatului Operatorilor de Transport În Regim de Taxi care si-au
dat acordul pentru numarul maxim de 8500 de autorizatii nu sunt
reprezentative În conformitate cu art.54 din Legea 38/2003

Având În vedere cele mai sus-mentionate Asociatia, ,

Profesionala a Transportatorilor În Regim de Taxi solicita revocarea
partiala a Hotarârii 91/2008, În ceea ce priveste numarul maxim de
autorizatii, În caz contrar urmând a se adresa instantei de contencios, ,
administrativ.

Prin plângerea prealabila Înregistrata la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1172/2008, Fundatia Ecocivica
solicita reanalizarea Hotarârii C.G.M.B. nr. 5/2008 si revocarea În
parte cu privire la terenul În suprafata de 4.624mp, care nu a format
obiectul schimbului dintre Municipiul Bucuresti si Costanda Costica si
Costanda Maria, teren identificat În anexa 2 a Hotarârii 5/2008 si aflat
În continuare În proprietatea domnului Costanda Costica.

Hotarârea C.G.M.B. nr. 5/2008 aduce atingere În parte
interesului public prin faptul ca schimbul nu a cuprins Întreaga
suprafata de teren, detinuta de domnul Costanda Costica În parcul
Bordei si care a constituit obiectul dispozitiilor nr. 1324 si 1325/2003
a caror legalitate formeaza obiectul dosarului 23206/299/2007 aflat
pe rolul Judecatoriei sectorului 1.

Prin adresa nr. 147/06.03.2008 Înregistrata la Cabinet Secretar
General cu nr. 684/07.03.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.S. sub nr. 968/10.03.2008 si prin adresa
150/06.03.2008, Înregistrata la Cabinet Secretar General cu nr.
690/07.03.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B.
sub nr. 967/10.03.2008 Agentia Nationala de Administrare Fiscala 
Directia Generala a Finantelor Publice a Municipiului Bucuresti,
solicita sa i se confirme daca de la data Înfiintarii popririi si pâna În
prezent s-au pus În aplicare, la cererea creditorului Costica
Constanda, Dispozitiile Deciziei Civile nr. 1146/21.06.2007.

În sala sunt p~ezenti În acest moment 35 de consilieri.
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Domnilor consilieri, va rog sa luati loc. Multumesc. As vrea sa
va supun la vot procesul-verbal al sedintei ordinare a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de 06 martie 2008. Cine
este pentru? majoritatea, cine este împotriva? O voturi, se abtine
cineva? 7 voturi ( Botos L. Paliga S., Baleanu D., Meran D., Moise A.,
Florescu D., Purcarea S.), . Multumesc. Doamna presedinte.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General. Trecem la sedinta de

astazi. Stimati colegi, daca aveti de facut amendamente la ordinea de
zi o sa va dau imediat cuvântul. Înainte dau cuvântul domnului
Viceprimar Razvan Murgeanu.

Domnul Viceprimar Razvan Murqeanu
Pentru presa vreau sa fac un mic anunt. Am rugamintea sa

notati un numar de telefon de la domnul Bogdan Onea, este,

purtatorul de cuvânt al SPP-ului, pentru orice discutie legata de
culoarul unic, de penetratii, de zone de conflicte, pe aceasta portiune,
numai SPP-ul este cel care va da informatii, inclusiv despre
eventualele devieri de traseu ale RATB-ului, deci: 0728.101.405. Am
rugamintea sa întelegeti lucrul acesta, noi avem un agreement cu
SPP-ul, ne-a rugat sa va spun acest lucru în asa fel încât nimeni de
la Municipalitate sau din alta parte sa nu faca anunturi de genul
acesta ca nu are rost. Va multumesc pentru întelegere.

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Da domnul consilier, va rog. Va rog microfonul ca sa se

Înregistreze pe banda. Nu va aud altfel.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Am o Întrebare si o propunere pentru ordinea de zi. Întrebarea

mea este: daca În lege scrie ca trebuie sa fie doi viceprimari invitati În
prezidiu, pentru ca spune Primarul, viceprimarul pot sa asiste la
lucrari, deci asta este prima întrebare fara suparare din partea
nimanui si a doua propunere este un punct de Întrebari si interpelari
la adresa Executivului sa fie pe ordinea de zi. Multumesc.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier va dau imediat cuvântul dupa ce dau cuvântul

domnului Viceprimar Ionut Popa.



Domnul Viceprimar Ionut Popa
Referitor la primul punct pe care l-ati intrebat, se poate cu

acordul dumneavoastra, bineinteles, daca nu sunteti de acord o, ,

spuneti. Nu e nici un fel de problema. În afara de .

Domnul consilier Qeneral Liviu Goncea
Doresc sa fac si eu o propunere despre .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Numai putin sa dau cuvântul daca domnul Viceprimar are de

facut amendamente la ordinea de zi de astazi.

Domnul consilier Qeneral Liviu Goncea
Punctul de interpelari solicit sa fie pus la sfârsitul sedintei.

Multumesc mult.,

Doamna presedinte de sedinta Cosma Roxana
Deci sfârsit da?
Domnul Viceprimar v-am dat cuvântul.

Domnul Viceprimar Ionut Popa
Deci am un proiect de hotarâre de propus pe ordinea

suplimentara, proiect de hotarâre privind aprobarea sustinerii unor
cheltuieli pentru repararea Iacasurilor de cult, conservarea si
întretinerea bunurilor de patrimoniu apartinând cultelor religioase
recunoscute in România din Municipiul Bucuresti din bugetul de
venituri si cheltuieli al Administratiei Monumentelor si Patrimoniul
Turistic. Multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente? Da domnul consilier va rog. Domnul AdÎr

dupa aceea avem alti colegi înscrisi la cuvânt.
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Domnul consilier Qeneral Botos Laurian
Propun retragerea punctului 4 de pe ordinea de zi, Întrucât

pâna În dupa - amiaza aceasta nu au venit anexele, si era o simpla
foaie. Multumesc.,



Domnul consilier Qeneral Baleanu Dorin
Propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului nr. 9 privind

aprobarea tarifelor pentru activitati conexe prestate de RADET,
întrucât potrivit art. 43 din lege, care este prezentat în anexa pe
ultima pagina, trebuiau sa fie prezentate împreuna cu proiectul de
hotarâre si avizele de specialitate ale Autoritatii de Reglementare
competenta, ma refer la ANRSC, fiind vorba de tarife si
fundamentarea trebuia sa tina seama de metodologia Agentiei de
Reglementare si lipseste, Întrucât a lipsit si directorul directiei de
specialitate din Primarie cu care sa discutam aceste probleme propun
amânarea, scoaterea de pe ordinea de zi si discutarea în sedinta
urmatoare, eventual. Multumesc.,

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte ma vad obligat sa spun ca eu sunt pentru

interpelari la începutul sedintei, asa ca am sa va rog sa supuneti la
vot, domnul Goncea a vrut la sfârsit, ma rog optiunea domniei sale,
eu doresc la Început asa cum se practica În toate parlamentele locale
sau parlamentele nationale din lumea aceasta.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma.
Alte amendamente la ordinea de zi?

Domnul consilier general Forascu Vasile
Propun introducerea pe ordinea de zi suplimentara hotarârea

privind administrarea fondului imobiliar aflat În proprietatea privata a
municipiului Bucuresti, hotarâre care sta de aproximativ doi ani.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va rog sa o Înaintati. Alte amendamente la ordinea de zi? O sa

rog ca usa de la sala de sedinta sa stea permanent Închisa pe
perioada sedintei, va rog frumos. Si rog Executivul sa ia loc În sala în
rândurile dedicate, restul consilierilor daca ar putea lua loc În sala
pentru ca sa putem Începe sedinta.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Daca îmi permiteti mai avem un consilier care a venit, deci În
acest moment În sala sunt 36 de consilieri.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
36 de consilieri în sala. Trecem la propunerile facute de catre

colegii nostri si anume propunerea facuta de domnul AdÎr ca primul
punct pe ordinea de zi sa fie acela de interpelari nou introdus. Cine
este pentru un punct de interpelari În prima parte a sedintei? 12 voturi
( Oprisan 1., Meran D., Ioan A., Baleanu D., Botos L., Paliga S.,
Purcarea S., Adîr V., Moise A., Petrovici O., Prioteasa D., ),
împotriva? 5 voturi ( Zatreanu D., Tudor - Popescu C., Untaru V.,
Goncea L., ..... ), abtineri? 17 voturi.

Acest punct nu a trecut.

Trecem la propunerea domnului Goncea, aceea de a introduce
punctul de interpelari la sfârsitul sedintei.

Domnul Viceprimar Popa GriQore Ioan
Eu sunt de acord sa fie la sfârsit daca vor fi .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Propun la vot propunerea domnului Goncea si a domnului

Viceprimar aceea de interpelari la sfârsitul sedintei. Cine este pentru?
18 voturi, împotriva? 7 voturi (Oprisan 1., Meran D., Ioan A., Baleanu
D., Botos L., Paliga S., Purcarea S.,), abtineri? 8 voturi ( AdÎr V.,
Zatreanu D., Moise A., Ioan A., Petrovici O., )

S-a introdus ultimul punct, punctul de interpelari pe ordinea de
zi a sedintei de astazi.

Supun la vot propunerea domnului Viceprimar aceea de a
introduce pe ordinea de zi suplimentara a punctului pe care dânsull-a
propus. Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 6
voturi ( Meran D., Ioan A., Baleanu D., Botos L., Paliga S., Purcarea
S.,).

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi suplimentara.

Trecem la urmatoarea propunere aceea de retragere a
punctului 4 de pe ordinea de zi. Cine este pentru? 11 voturi (Oprisan
1., Meran D., Ioan A., Baleanu D., Botos L., Paliga S., Purcarea S.,
Moise A., Petrovici O., ), împotirva? 17 voturi, abtineri? 2 voturi
(Adîr V., Rece O.)

Acest punct a ramas pe ordinea de zi.
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Trecem la urmatoarea propunere aceea de retragere a
punctului 9 de pe ordinea de zi. Cine este pentru? 5 voturi (Ioan A.,
Baleanu D., Botos L., Paliga S., Purcarea S.,), împotriva? 17 voturi,
abtineri? 9 voturi ( Adîr V., Moise A., Pop R., Untaru V., Ivascu T.,
Cosma R., )

Acest punct a ramas pe ordinea de zi.

Trecem la urmatoarea propunere a colegului nostru aceea de
introducere pe ordinea de zi a proiectului de hotarâre privind
administrarea fondului imobiliar aflat în proprietatea privata a
municipiului Bucuresti, proiect de hotarâre, daca îmi permiteti sa vi-I
citesc, care stipuleaza la art. 1 " fondul imobiliar proprietatea privata a
municipiului Bucuresti existând pe raza sectorului 1, 2 , 3 , 5 si 6 si
aflat în administrarea societatilor comerciale, foste ICRAL-uri, SC,

ROMVIAL SA, SC APOLODOR SA, SC FOISOR SA, SC TITAN ALL
SA, SC COTROCENI SA si SC ORIZONT SA ramâne în
administrarea exclusiva a acestor societati comerciale". Art. 2 ",

contractele de prestari servicii încheiate între Administratia Fondului
Imobiliar în calitate de beneficiar si aceste societati în calitate de
prestator îsi mentin valabilitatea în ceea ce priveste administrarea
urmând ca societatile comerciale contractante sa respecte toate
obligatiile asumate prin respectivele conventii". Art. 3 " Directia de
Administratie Publica PMB, Administratia Fondului Imobiliar si
societatile comerciale nominalizate la art. 1 vor aduce la îndeplinire
prezenta hotarâre".

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? 1 vot (Adîr V.), abtineri?
4 voturi (Meran D., Paliga S., Purcarea S., Ioan A.)

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Exista un proiect de hotarâre initiat de consilieri privind

completarea componentei nominale a ATOP-ului

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu l-am primit la propunerile de introducere pe ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
În locul domnului Antonel Tanase, trebuia sa fie si acesta, e o

materie de urgenta si trebuie sa intre pe ordinea de zi suplimentara.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu exista, nu a fost propus În sala.

Domnul consilier Qeneral Tica Horatiu
Am fost informat adineauri ca la punctul 15 PUZ Aurel Vlaicu a

fost aprobat Într-o sedinta a Consiliului Local sector 2, nu as vrea sa
aprobam altceva si apoi sa fim dati În judecata, haideti sa propunem
o amânare a punctului 15 pentru data viitoare.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului scoaterea de pe ordinea de zi a punctului nr.

15.

Cine este pentru? 28 voturi, Împotriva? 1 vot ( Oprisan 1.),

abtineri? 2 voturi ( AdÎr V., Ioan A.),
Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun la vot ordinea de zi, cu amendamentele votate. Cine
este pentru? 32 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 5 voturi ( Meran
d., Ioan A., Paliga S., Purcarea S., Botos L.)

Ordinea de zi a fost votata.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind trecerea din domeniul privat al municipiului Bucuresti În
domeniul public al municipiului Bucuresti a terenului În
suprafata de 28.500 mp., situat În municipiul Bucuresti, str. I.V.
Turgheniev nr. 11 - 15, sector 1 si B-dul. Aviatorilor nr. 110 
112, sector 1 si darea În administrarea Administratiei lacuri ,
Parcuri si Agrement a acestui teren.

Domnul consilier Qeneral Goncea Liviu
În sfârsit, astazi sper ca punem punct controversatului subiect,

doamna presedinta sunteti aici, alooo?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va refereati la mine cu aloo?,

Domnul consilier Qeneral Goncea Liviu
Controversatului subiect cu Parcul Bordei, sper ca terminam cu

multiplele da, nu, contra, pentru, interpretari, ne-interpretari si sa
Închidem o data, eu sunt multumit ca am alYDs9ici.
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Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Proiectul respectiv, din punctul meu de vedere, respecta ceea

ce am hotarât În momentul În care am aprobat schimbul si a fost o
conditie esentiala de trecere a acestui teren În domeniul public, Însa
vreau sa va spun ca acest proiect, cu toate ca exista În momentul de
fata pe ordinea de zi nu respecta legislatia si atrag atentia
Secretarului General al Primariei si Prefecturii ca, cu toata dorinta
Consiliului General de a se face totul legal acest lucru este ilegal, el
contravine Legii urbanismului care spune urmatorul lucru: parcelarea
terenului se face printr-un PUZ de parcelare aprobat de Consiliul
General al Municipiului Bucuresti. Vreau sa va spun ca nu exista nici
un PUZ de parcelare de la suprafata de 33.000 cât avea domnul
Constanda, prin care trebuia sa aprobe Consiliul General parcelarea
În 28.500 si 4.600 mp care revin În continuare domnului Constanda,
ramân În proprietatea, asa se spune În acest material. Eram de acord
si votam acest lucru si îl votez În continuare pentru trecere, dar
trebuia respectata legalitatea si atrag atentia, În momentul de fata, ca
legislatia urbanismului nu este respectata.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Domnilor colegi, de fapt acest proiect de hotarâre ar trebui

formulat altfel: hotarâre privind reîntoarcerea acestui teren În
domeniul public, teren care a fost dat domnului Constanda de Traian
Basescu din domeniul public, de fapt acum se recunoaste legal ca
Traian Basescu, atunci când a dat acest teren a facut o ilegalitate.
Acest teren, În fine, s-a Întors la bucuresteni, de aceea domnilor de la
PD, actuali PD minus L va urez În continuare multe "succesuri", asa
cum spunea o distinsa doamna din PD-L. Multumesc.

Domnul consilier qeneral Botos Laurian
Referitor la punctul nr. 1 as avea o Întrebare si o propunere.

Întrebarea se refera la momentul În care acest teren a fost trecut din
domeniul public În privat, as vrea sa aflu când a fost trecut? Prin
hotarâre cutare, data, când, de catre executiv, eu nu stiu, nu am
informatii, poate nu sunt bine informat si as vrea sa aflu pentru ca
daca a fost dat fara a fi trecut din domeniul public În privat este o
mare ilegalitate si trebuie rezolvata, nu este problema mea. Iar
punctul 2 eu as propune sa nu fie dat În administrarea Administratiei
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Lacuri Parcuri si Agrement care oricum este un mega gigant cu mii
de angajati si care a luat de la 23 August pâna la ce vrem noi si s-a
unit lacuri cu parcuri si au facut un gigant si as lasa-o În
administrarea Sectorului 1, care eu zi ca se ocupa de parcuri si zona
verde. Multumesc.,

- a plecat doamna consilier general Moise Alina-

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Numai putin stimate coleg daca puteti ramâne, as vrea sa

reconfirm propunerea dumneavoastra. Tin a va aduce aminte ca În
momentul În care am facut schimbul de terenuri Între acest teren si
Satul Francez a exista propunerea din sala, este propunerea noastra
aceea de trecere a terenului din domeniul privat În domeniul public,
ca o consecinta si a acestei propuneri ....

Domnul consilier Qeneral Botos Laurian
Deci când a fost anul acesta sau acum patru ani?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu v-am Întrerupt si nu intru În polemica cu dumneavoastra,

deci la momentul la care s-a votat schimbul, revin la propunerea
dumneavoastra pentru a o supune votului si de aceea as dori sa
reconfirm.

Domnul consilier Qeneral Botos Laurian
Nu, sa aflam o informatie care este de domeniul public.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Daca nu ati fost prezent În sala la acea sedinta puteti sa cititi

procesul verbal al acelei sedinte, daca nu ati votat.

Domnul consilier Qeneral Botos Laurian
Nu a fost În clar.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci, revin la propunerea pe care ati facut-o pentru a o supune

votului la momentul la care va fi supusa votului.
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Domnul consilier qeneral Botos Laurian
Domnul AdÎr dumneavoastra sunteti legalist, ati aflat?

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier v-am întrerupt vreo secunda În momentul În

care ati vorbit sau aveti placerea de a întrerupe oamenii? Deci
propunerea dumneavoastra este .

Domnul consilier general Botos Laurian
Nu se poate supune la vot o cerere de informare doamna

presedinta, suntem egali între egali, suntem consilieri generali. Deci
am pus o întrebare, punct, atât. Când a fost anul acesta sau atunci
când s-a dat terenul? Executivului.

Domnul Viceprimar lonut Popa
ÎI rog pe domnul lorda~he, directorul Directiei Juridice sa îi

raspunda dânsului.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
O sa îl rog pe domnul Viceprimar sa ma lase sa conduc

sedinta. Domnul consilier ati terminat? Aveti vreun amendament pe
care doriti ulterior, dupa lamuriri sa îl supun votului Consiliului
General?

Domnul consilier qeneral Botos Laurian
Da, punctul 2 sa se treaca în administrarea Sectorului 1 si nu la

domnul Cîrstea Virgil.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci punctul 2 administrarea sa fie facuta de catre sectorul 1?

Alte amendamente?

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu
As dori sa îi raspund eu colegului nostru. Se poate? În sala se

afla domnul Stelica Barna consilier de doua mandate care va poate
raspunde ca acest teren a fost trecut În domeniul public în celalalt
mandat, nu În timpul acestui consiliu. Si În afara de domnul Stelica
Barna numai eu mai sunt cel care va poate raspunde si mai am o
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rugaminte noua nu ne pune nimeni fiola când intram În sala? Am
Întrebat.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu stiu la ce va referiti, daca puteti fi concreti ne vom "

Domnul consilier general Tica Horatiu
Stimati colegi se pare ca a Început campania electorala vedem

din ce În ce mai multe declaratii ale unor colegi de ai nostri, care
probabil simt ca le fuge pamântul de sub picioare, vor sa prinda În
continuare lista si ies cu interventii care de care mai ciudate. I-as
reaminti colegului de la Partidul Conservator ca la vremea respectiva
retrocedarea Parcului Bordei a fost facuta de doua comisii nu de o
comisie si nu de Traian Basescu. Traian Basescu a semnat o
dispozitie, au fost doua comisii formata una din 9 membrii, cealalta
din 7 membrii. La sfârsitul solutiei date de cele doua comisii, Primarul
General din acea vreme a semnat dispozitia de retrocedare. Se pare
ca interventia colegului nostru se Înscrie pe aceeasi linie ca si
interventiile trustului Antena si ale Jurnalului National de a creste un
partid de 0,75% la un prag electoral de 5%. Multumesc.

Domnul consilier Qeneral Petrovici Octavian
" PD-L, la fel ca si domnul Traian Basescu sunteti paranoici
si am impresia ca aveti probleme cu , deci va rog frumos, nu
sunteti la piata.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
O sa rog, va rog mult de tot În sala sa Îmi permiteti sa Întrerup

legatura În momentul În care colegii nu folosesc un limbaj civilizat.
Domnul consilier va propun ca limbaj de genul: sunteti paranoic sau
altceva sa vi-I permiteti Într-o alta sala, nu În sala de consiliu.

Domnul consilier Qeneral Petrovici Octavian
Doamna, nu sunteti de la CNA, va rog frumos. În primul rând

pentru linistea dumneavoastra, eu nu o sa mai candidez nici macar la
Consiliul General, apropo, ca sa scapati de o grija, fiindca mi-am dat
seama ca acest Consiliu General este format din oameni care nu
servesc decât anumite interese, iar cei care vor sa faca treaba sunt
acuzati asa cum faceti dumneavoastra În momentul acesta. Deci eu
v-am pus o Întrebare foarte simpla si dumneavoastra nu ati putut da
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un raspuns coerent, ceea ce va spus si domnul de la PNL este foarte
pertinent, nu puteti sa ne spuneti când acest teren a fost trecut din
domeniul public În domeniul privat, este o întrebare simpla de clasa a
patra, veniti cu alte fumigene, ca nu stiu cine, ce antene, sunteti un
pic incoerent. Deci eu v-am întrebat foarte simplu: domnul Traian
Basescu a dat un teren fara aprobarea Consiliului General, ceea ce
este ilegal si Legea nu permite, iar în momentul acesta, acest teren a
venit din nou În administrarea bucurestenilor.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
ÎI rog pe domnul director Iordache sa se pregateasca sa ne dea

lamuririle necesare.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Doamna presedinte lasati-ma sa termin fiindca mi s-a adresat

direct stimatul nostru coleg si am dreptul sa Îi raspund. Deci În acest
moment acest Consiliu care este majoritar PD-L a facut ce a vrut
timp de patru ani, aproape, deci va asumati atât greselile cât si
reusitele bine înteles ca sunt mai multe greseli, dar dumneavoastra
nu puteti acuza pe nimeni atunci când va pune o întrebare ca ar avea
vreun paty-pree, deci va este frica de democratie, nu mai avem voie
sa vorbim? Ati anulat interpelarile care nu este normal ....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma.

La sfârsit sunt interpelarile, care au fost si votate.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Nu discutam amândoi o data, va rugam frumos. Va rog frumos

nu este interpelare este un raspuns la o adresare directa. Luati va rog
regulamentul.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va rog frumos daca puteti sa rezumati ca sa trecem la sedinta

de consiliu. Multumesc,

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Am sa rezum. Deci ati ajuns sa amânati interpelarile, în orice

tara civilizata interpelarile au loc la începutul sedintei dumneavoastra
acum profitati de faptul ca sunteti majoritari, bucurati-va înca doua
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luni de acest lucru fiindca nu veti mai avea acest lucru niciodata la,

dispozitie va spun foarte sigur.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier, dupa care rog pe domnul director Adrian

Iordache sa se pregateasca sa ne dea niste lamuriri suplimentare
legate de acest proiect.

Domnul consilier qeneral Tica Horatiu
I-as aminti colegului meu apropo de paranoia invocata de

dânsul ca nu eu am fost cel care am scris În actul de control de la
Gradina ZOO ca elefantul s-a speriat de un soricel. Sa trecem peste
acest aspect domnul consilier.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va rog sa taiati microfonul din respect fata de colegi, nu s-au

refuzat luarile la cuvânt dar se fac Înscrieri pe rând.

Domnul consilier general Petrovici Octavian
Ce ati citit dumneavoastra În acel raport este scris de catre

conducerea Gradinii ZOO, faptul ca elefantul a fost speriat de
soarece a fost trecut În nota de fundamentare de catre directoarea
dumneavoastra membra PD-L pe care a pus-o domnul Traian
Basescu de la Centrul Cultural ..... , unde ati omorât peste 150 de
animale În trei ani de zile .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Petrovici va rog sa luati loc În sala. Dati drumul la

microfon, domnul director Iordache va rog frumos.

Domnul consilier qeneral Tica Horatiu
Doamna presedinte Înainte de interventia domnului director

Iordache vreau sa fac o constatare si cu aceasta Închei. Constat ca
multi colegi de ai nostri nu stiu Înca legile acestei tari si legile dupa
care functioneaza administratia publica locala. O retrocedare nu are
cum sa fie facuta În baza unei hotarâri de Consiliu General, o
retrocedare poate fi facuta În baza legii 10 sau În baza legii 18. Este
o retrocedare facuta În domeniul Legii 10, stimate coleg.



Domnul director executiv Adrian Iordache

Buna ziua domnilor consilieri, buna ziua doamna presedinte as
dori sa va aduc la cunostinta ca acel teren nu a fost niciodata
domeniul public, controlul acestor documente a fost facut inclusiv de
instantele judecatoresti, documente care exista si au fost puse la
dispozitia dumneavoastra atâta timp cât s-a discutat domenialitatea
acelui teren În Consiliul General, inclusiv PUZ-ul. Aduceti-va aminte,

ca hotarâre prin care Consiliul General a fost obligat sa adopte acel
PUZ, În ea se mentioneaza si despre regimul juridic al acelui teren.
Va multumesc.,

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Acea hotarâre la care nu ati trimis avocati., ,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu intram Într-un dialog, domnul consilier va rog.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte eu am vazut chiar actul semnat de Directia

Evidenta Cadastrala si Patrimoniu, citez: " nu avem cunostinta de
existenta unei hotarâri de Consiliu prin care Parcul Bordei a fost
trecut din domeniul privat În domeniul public.", dar atât o adresa si
nimic mai mult, va spun ce exista, clar.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Multumesc colegilor mei care spun sa nu facem campanie

electorala, atunci va rog frumos sa Îi atrageti atentia domnului Primar
Videanu si sa Îi spuneti urmatorul lucru: Executivul contrazice.
Domnul Primar Videanu sâmbata trecuta, În momentul În care s-a
semnat actul de schimb a spus În felul urmator: redarea terenului din
Parcul Bordei bucurestenilor, aceasta este campanie electorala
domnule Tica, perfect campanie electorala, pentru ca nu pot În
momentul de fata sa spun ca redau ceva cuiva care nu a avut nimic.
Deci din punctul meu de vedere e clar ca Parcul Bordei a fost si este
de când lumea un teren domeniul public, ca a gresi cineva la
momentul x sau y oricine are dreptul la greseala numai ca trebuie sa
si-o recunoasca. Atâta timp cât nimeni nu Îsi recunoaste aceasta
greseala ca este clar o greseala facuta bucurestenilor suntem
vinovati cu totii dragi colegi, iar eu nu v-am rugat În sedinta aceasta
decât sa respectam legislatia, corect ar fi fost, În momentul de fata,
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ca executivul pe baza faptului ca nu se respecta legislatia sa spuna
clar retragem si îl votam saptamâna viitoare asa cum este legal. Va
multumesc.,

Domnul consilier qeneral Prioteasa Ooru
Domnul Oprisan are În principiu dreptate, dar aceasta trebuia

sa o discutam data trecuta pentru ca acum terenul prin semnarea
actelor la notar este deja parcelat. Deci noi acum nu facem decât sa
ÎI trecem din domeniul privat În domeniul public, nu are nici o legatura
ce spuneti dumneavoastra, daca aveti o logica În ce spuneti gânditi
va bine de ce nu ati spus data trecuta acest lucru? Nu ati asteptat
aceasta sedinta ca sa gasiti un motiv ca nu votati ....

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Nu noi votam.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Ooru
Si aceasta pentru ca domnul Chiliman vrea sa opreasca acest

lucru. De ce sa dam noi acest, la propunerea tot a unui membru PNL,
sa Îi dam terenul lui Chiliman, cum zice dânsul, În loc sa îl trecem la
Parcuri. Deci Administratia Parcurilor are un domeniu de activitate, se,

ocupa de parcuri, domnul Chiliman este primar nu se ocupa de
parcuri. Cauta-ti tot felul de chichite, pai nu da toata lumea se uita la
noi si pe urma domnul Andon, care face parte din partidul domnului
Petrovici, senator da, si renumit jurist spune sa se potoleasca
Consiliul sa mai puna În posesie În parcuri. Consiliul niciodata nu a
facut retrocedari, nu exista consiliu care sa faca retrocedari, este o
Comisie pe Legea 15, care este cu totul altceva decât Consiliul. Mai
zice cineva la TV sa se potoleasca Consiliul sa mai vânda terenuri,
nu s-a vândut nici un teren în 4 ani de când sunt eu aici si aceasta
pentru ca oameni din Consiliu spun aceleasi prostii aici si cei de la TV
le aud si spun consilierii aceia trebuie bagati jumatate În puscarie,
fraza spusa acum trei zile la TV, sunt nebunii pur si simplu si v-am
auzit pe dumneavoastra vorbind acelasi lucru acum aici ca sunt tot
felul de oameni care fac nu stiu ce afaceri. Aceasta este urmarea
faptului ca am intrat clar În campanie, nu este interzis ca omul sa îsi
faca campanie, da sa nu spuna prostii sa spuna lucrurile reale.

i
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Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Stimati colegi suntem În fata unui paradox. La comisia juridica

nu avem destui juristi ca sa analizam cum trebuie aceste hotarâri, În
schimb În plen vad ca rasar o multime de juristi. Veniti stimati colegi
la comisie, le discutati, le analizati cu legile În fata. Deci haideti sa fim
seriosI.

Domnul Viceprimar Popa Grigore
Eu as vrea sa spun un punct de vedere al executivului. Pe

lânga expectatia pe care am avut-o, ca acest proiect de hotarâre va
genera nenumarate discutii colaterale, În principiu lucrurile sunt dare,
am redat parcul bucurestenilor, am facut ceea ce opinia publica si-a
dorit sa facem asa Încât restul discutiilor absolut Îmi redau o anumita
imagine: ori este o criza de medicamente, ori unii nu au mers pe la
farmacii de mult.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Daca Îmi permiteti a mai venit un consilier, În acest moment

sunt În sala 37 de consilieri. Îmi pare rau, a plecat un consilier sunt
36 de consilieri generali.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, În virtutea legii 393 si a regulamentului de

organizare si functionare, va rog frumos sa tineti În mâna sedinta, va
rog respectuos sa tineti În mâna sedinta atât de la prezidiu cât si din
sala, sa nu se foloseasca invective sau alte lucruri din astea care
explodeaza si este ca un vulcan, se da replica. Va rog forte mult sa
dati dovada de fermitate, indiferent cine este persoana. Pentru ca
daca se vorbeste de farmacii sau de alte lucruri poate locul acela nu
ar trebui sa fie ocupat de domnul viceprimar actual. Va rog frumos.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sunt de acord cu dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Florescu Dragos
Eu va rog sa terminam cu jicnirile acestea Între noi ca nu ne fac

cinste mai ales În fata cetatenilor., ,
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun domnul Oprisan aveti ceva legat de proiectul

În discutie? Va rog.

Domnul consilier general Oprisan Ion
Având În vedere jicnirile masive aduse de domnul Viceprimar

Popa, va anuntam ca nu ramânem la vot decât la punctul 1, pe care îl
vom vota, pentru ca noi vrem sa dam bucurestenilor ce au luat altii,
iar În restul timpului Îi lasam pe cei sanatosi care nu au nevoie de
farmacii sa voteze conform legii.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier, va rog

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu
Îmi retrag si eu propunerea cu fiola doamna, nu mal punem

fiola la intrarea În sala

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Va supun votului Domnul Viceprimar

Domnul Viceprimar lonut Popa
Îmi dai voie putin, domnilor Înca odata, aveti o sensibilitate

crescuta , va Înteleg, vreti sa gasiti pretexte, sa nu stati la sedinte
este OK, dar am observat ca lucrurile au degenerat inutil, sunt clare
chestiunile din punct de vedere juridic, a raspuns domnul director de
la juridic, nu vad acum de ce inventam un subiect ca sa acoperim
faptul ca am gasit o solutie împreuna, Consiliul General si Executivul.
Vreti sa gasiti un pretext sa nu stati la sedinte este OK, eu va Înteleg.

"

19"

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma.

Va supun la vot propunerea colegului nostru aceea de trecere
În administrarea sectorului 1 a proprietatii ce urmeaza a fi trecuta din
domeniul privat În domeniul public

Cine este pentru? 8 voturi (Botos L., Paliga S., Meran D.,
Purcarea S., Ioan A., Oprisan 1, Baleanu D., .....) , Împotriva? 22 de
voturi, abtineri? 3 voturi (AdÎr V., Duta L., Dumitrescu V.).

Aceasta propunere nu a trecut.



Va supun la vot proiectul de hotarâre privind trecerea din
domeniul privat al municipiului Bucuresti În domeniul public al
municipiului Bucuresti a terenului În suprafata de 28.500 mp.,
situat În municipiul Bucuresti, str. I.V. Turgheniev nr. 11 - 15,
sector 1 si B-dul. Aviatorilor nr. 110 - 112, sector 1 si darea În
administrarea Administratiei Lacuri, Parcuri si Agrement a
acestui teren.

Cine este pentru? majoritate de voturi (35), Împotriva? O voturi,
abtineri? 1 vot ( Botos L.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind unele
masuri temporare privind circulatia rutiera necesare desfasurarii
În bune conditii a Summit-ului NATO - Bucuresti, 2 - 4 aprilie,
2008.

Aveti ceva legat de acest proiect domnule consilier? Va rog.

- grupul PNL a parasit sala-

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte am Înteles ca 10 zile artera aceasta este

blocata. Exista vreo scrisoare a autoritatilor abilitate pentru acest
lucru care a solicitat Primariei Capitalei ca 10 zile artera, culoarul
securizat sa fie liber de orice imixtiuni? Exista asa ceva? Deoarece
sa stiti ca la un moment dat pot sa apara niste contradictii la
televizor, În media apar niste lucruri, deci I-as ruga pe distinsul nostru
Viceprimar daca are informatia sa ne spuna, da, autoritatile au
solicitat acest lucru si este un lucru formal ca noi sa aprobam prin
hotarâre de consiliu. Multumesc.,

Domnul Viceprimar Razvan MurQeanu
Da stimate coleg, stimati colegi, intr-adevar sunt hârtii În care

se solicita acest lucru, atât de catre Ministerul de Externe, cât si de
catre Serviciul de Paza si Protocol. Din punctul acesta de vedere nu
este nici o problema, acest culoar unic este, va fi, sa fiu mai precis
materializat începând cu noaptea lui 28 spre 29, urmând ca probabil
pâna pe 29 la prânz el sa fie terminat si din 29 de la prânz nu se va
mai intra probabil pe acest traseu. Nu as vrea sa va dau eu informatii
În sensul acesta pentru ca asa cum am spus În momentul În care am



deschis sedinta aceasta v-am explicat ca nu am voie sa va dau
informatii. Este un protocol semnat între noi si SPP. Numai SPP-ul da
informatii inclusiv despre liniile de RATB care sunt deviate. Va
multumesc pentru întelegere.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da. Sunt mai multe persoane care au parasit sala, de aceea

rog pe Secretarul General sa faca prezenta în sala sa vedem exact
câti consilieri sunt prezenti în sala la momentul acesta.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Adîr Victor Gabriel - prezent
Baleanu Dorin Alexandru - absent
Bancila Mihai -absent

Berghes Carmen - absenta
Botos Laurian Dragos - absent
Bumbas Florin - absent
Ciuca Maria - prezent
Constantin Barna Stelica - prezent
Cosma Maria Roxana - prezent
Cruceanu Elena - prezent
Dumitrescu Vlad Dumitru - prezent
Duta Nicolae Lucian - prezent
Florescu Dragos - prezent
Forascu Vasile - prezent
Goncea Gheorghita Liviu - absent
Ilie Romeo Dumitru - prezent
Ioan Aurelian - absent
lovici Teodor Victor - absent

Ivascu Tiberiu - prezent
Ivorschi Ilie - prezent
Marinescu Ioan - prezent
Meran Stefan Dan - absent
Mircea Valentin - prezent
Moise Alina Daniela - absenta

Murg Calin - prezent
Oprisan Ion - absent
Paliga Sorin - absent
Patica luliana Antoanela - absenta



Petrovici Octavian - prezent
Pirpiliu Stefan Daniel - prezent
PÎrvu Cosmin Gabriel - prezent
Popa Grigore Ioan - prezent
Pop Romeo Teodor - prezent
Prioteasa Ooru - prezent
Purcarea Sorin -absent
Radu Mioara - prezenta
Rece Olga - prezenta
Stan Nicusor - absent
Tudor-Popescu Cristian - prezent
Tica Horatiu Florin - prezent
Untaru Virgil - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zatreanu Dan -prezent
Domnul 8aleanu sunteti prezent sau absent?

Prezent, deocamdata.
29 ce consilieri sunt prezenti În acest moment.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General.,

Trecem la votul proiectului de hotarâre privind unele masuri
temporare privind circulatia rutiera necesare desfasurarii În
bune conditii a Summit-ului NATO - Bucuresti, 2 - 4 aprilie 2008.

Cine este pentru? 28 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.
Rog toti consilierii prezenti În sala sa Îsi exprime optiunea la

vot.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind atribuirea
denumirii de Piata Comandor Aviator (R) TUDOR GRECEANU
(comandor aviator (r) n. 13.05.1917 - d. 29.12.1994).

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Am studiat materialul, Într-adevar este un act de reparatie care

îl face Consiliul General la adresa eroului comandor aviator.
Întrebarea mea era legata de faptul daca denumirea acestei strazi cu
onorantul nume influenteaza asupra numerelor postale din aceasta
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zona. Aceasta este singura Întrebare, ca stiti ca numerele postale
Înseamna acte care trebuie sa si le asume cetatenii din zona. Atâta
tot, În rest eu voi vota pentru el, nu e nici o problema.

Domnul Viceprimar Ionut Popa
Noi avem un regulament care stipuleaza ce se Întâmpla În

aceste cazuri. Cetatenii nu vor plati schimbarea de buletine. Pot
merge si pe numele vechi. Deci În principiu nu afecteaza din punct de
vedere financiar pe nimeni.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Trecem la vot. Cine este pentru acest proiect de hotarâre? 28

de voturi, împotriva?O voturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
strategiei de parcare pe teritoriul municipiului Bucuresti si
abrogarea HCGMB nr. 82/2008.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte am vazut ca Directia domnului director

general Udriste si-a facut temele, Într-adevar a facut modificarile În
anexa 3 exact cum era normal conform legislatiei În vigoare, mai am
unele nedumeriri la niste puncte, dar asta nu înseamna ca nu pot sa
votez aceasta strategie, Însa vreau sa fac un amendament la art. 2
se va modifica si va avea urmatorul cuprins, urmatorul enunt: planul
de actiune privind implementarea strategiei de parcare va fi aprobat
de catre Consiliul General al municipiului Bucuresti dupa adoptarea
prezentei hotarâri. De comun acord cu directorul general Udriste am
ajuns la concluzia ca cea mai buna solutie este art. 2 sa fie enuntat
cum am spus acum. Va fi aprobat de catre Consiliul General al
municipiului Bucuresti cu adoptarea prezentei hotarâri ca sa nu existe
nici o ambiguitate sau nici o interpretare ca planul aceste de actiune
ar fi prin dispozitii de Primar la un moment dat si asa mai departe.
Acesta este amendamentul si eu ÎI voi vota.

Domnul consilier general Dorin Baleanu
În anexa de la pagina 113 din metodologie sunt prezentate

locatiile administrate de Dalli si se cere ca prin aceasta strategie noi
sa aprobam acest contract cu Dalli si totodata tariful. Cred ca nu are



ce sa caute aceasta anexa În strategia de parcare În municipiul
Bucuresti. O strategie nu poate sa aprobe aceasta situatie.
Propunerea este de a se scoate din strategie locatiile administrate de
Dalli, paginile 113 pâna la pagina 117.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci propuneti scoaterea paginilor cuprinse Între pagina 113 si

117, domnul Baleanu?

Domnul consilier qeneral Dorin Baleanu
Da. Exact.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Doamna presedinte eu Înteleg ca acea anexa este o gradare a

unei situatii de fapt. Ce facem, eliminam faptele? Negam ca exista
aceste am plasamente? Sau ce facem? Nu obliga la nimic, nu ratifica
nimic si constat o situatie de fapt. Deci domnul Baleanu, va rog sa va
reconsiderati acest amendament, nu are nici un sens, gânditi-va.

Domnul consilier general AdÎr Victor
Din punct de vedere juridic nu se poate. Acolo este o precizare

conform contractului 20/06.09.1995 prelungit prin actul aditionat
8/02.02.2005 prin semnatura Primarului General interimar de atunci.
Se stipuleaza foarte clar ca acest contract a fost prelungit pâna În
2010. Este o situatie de fapt care este precizata În strategia, ca acest
contract poate fi denuntat de catre un Consiliu General cu un an
Înainte de dead line-ul acestui contract este perfect valabil, dar este o
precizare a anexei a unui fapt pâna În 2010. Nu putem acum, ce sa
facem? Nu avem pârghiile legale acum, desi este un contract Între
doua parti cu care avem noi 55,5 % din câte stiu. Deci În opinia mea
juridic nu se poate. Decât e o enumerare, arata ce locatii de parcare
are.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va mai mentineti amendamentul domnule consilier? Da?, ,

Va supun la vot propunerea domnului consilier AdÎr, aceea de a
se modifica la art. 2 faptul ca planul de actiune privind implementarea
strategiei de parcare va fi aprobat de catre Consiliu General al
Municipiului Bucuresti dupa adoptarea prezentei hotarâri.



Cine este pentru? majoritate de voturi (28), împotriva?O voturi,
abtineri? 1 vot ( Baleanu D.)

Acest amendament a trecut.

Trecem la urmatoarea propunere, a domnului consilier
Baleanu, aceea de a se scoate din planul de strategia de parcare
paginile, începând cu pagina 113 pâna la pagina 117.

Cine este pentru? 1 vot( Baleanu D.), împotriva? 1 vot ( Voicu
M), abtineri? majoritate de voturi ( 27).

Va supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea
strategiei de parcare pe teritoriul municipiului Bucuresti si
abrogarea HCGMB nr. 82/2008, cu amendamentul votat.

Cine este pentru? 27 de voturi, împotriva? 1 vot (Baleanu D.),
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi privind
transmiterea În folosinta gratuita, pe termen de 20 de ani,
Federatiei "SANIT AS" din România, a imobilului situat În Str.,
Vasile Lascar nr. 16, sector 2 si abrogarea HCGMB NR.
314/20.11.2003

Domnul consilier Qeneral Forascu Vasile
Va propun amânarea punctelor 5, 6 si 10, la prima vedere,

pentru ca nu avem doua treimi.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sunt 29 de persoane în sala, daca voteaza toata lumea acest

proiect de hotarâre poate sa treaca

Domnul consilier Qeneral Forascu Vasile
Sunt 28.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sunt 29 de persoane, daca voteaza toata lumea acest proiect

de hotarâre poate sa treaca.
Supun la vot acest proiect de hotarâre. Cine este pentru? 28

voturi, împotriva? 1 vot (Baleanu D.), abtineri ? ° voturi
Acest proiect de hotarâre nu a



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind abrogarea
H.C.G.M.B nr. 199/27.11.1997 privind darea În folosinta gratuita
pe termen de 99 ani a unor terenuri apartinând domeniului
privat/public al municipiului Bucuresti pentru construirea
Complexului Universitar si Cultural "România de Mâine", anulata
În parte prin Sentinta civila nr. 8101/21.12.2006 pronuntata de
Tribunalul Bucuresti - Sectia a VIII-a Conflicte de Munca,
Asigurari Sociale, Contencios Administrativ si Fiscal

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 2
voturi (Petrovici O., Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
administrarea retelei stradale principale si a lucrarilor de arta din
municipiul Bucuresti si abrogarea HCGMB nr. 235/2005 cu
modificarile si completarile ulterioare.

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? 1 vot (Baleanu D.),
abtineri? 1 vot (Petrovici O.),

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
completarea Anexei nr. 1 la HCGMB Nr. 35/2005 privind
procedura de editare, publicare si difuzare a Monitorului Oficial
al Municipiului Bucuresti

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
tarifelor pentru activitati conexe prestate de RADET Bucuresti

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte, la punctul 9, aici, ar fi trebuit ca cei de la

RADET sa ne faca un tabel în care sa arate: la 01.08.2003 era pentru
debransare o valoare, la 01.08.2006 pentru acele avize de
amplasament alta valoare, ni se prezinta numai valorile actuale, nu
se arata cu cât a crescut, unii zic, cel putioprin Primarie spuneau "au
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crescut putin, domnule AdÎr" , putin, ce Înseamna putin, pentru mine
nu Înseamna nimic putin sau mult, cu atât sau cu atât. Eu vreau sa va
spun ca am rezerve nu ca nu ar fi corect asa, am rezerve pentru ca
nu am vazut de la 30 Ron sa creasca la 79 Ron, nu am vazut asa
ceva. Eu ma abtin la asta pentru ca nu am vazut o comparatie.
Multumesc.,

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Stimati colegi, eu v-am rugat, În numele Comisiei de Utilitati sa

amânam introducerea pe ordinea de zi a acestui proiect de hotarâre,
Întrucât ati fost de acord sa ramâna pe ordinea de zi, am o
observatie, În anexa la acest proiect de hotarâre este un extras din
Legea 51/2006 privind serviciile comunitare de utilitati publice.
Domnule coleg, daca ai ceva de spus o sa iei cuvântul, te rog foarte
mult, nu te-am Întrerupt, fii civilizat, te rog foarte mult. În lege spune
urmatoarele: hotarârile C.G.M.B, privind aceste tarife, este vorba de
art.43 alin. 5 ultimul punct, vor tine seama de avizele de specialitate
ale autoritatilor de reglementare competente, Întrucât lipseste avizul
de la ANRSC, acest proiect de hotarâre si hotarârea adoptata de
Consiliu va fi atacata si fiind lipsa de legalitate va fi respinsa.
Propunerea mea este, ca asa cum se prezinta trebuie sa o
respingem Întrucât este necesara fundamentarea pe baza
metodologiei ANRSC si sa avem avizul ANRSC. Nu este firesc sa se
stabileasca niste valori fara a fi fundamentate, va dau un exemplu,
pentru debransare unui calorifer se stabilesc niste nivele de tarife
diferentiate pe numar de etaje, În ceea ce priveste consumul de
materiale, nu vad cum un calorifer la etajul la 4 sau la parter, daca va
fi debransat sau bransat, poate sa fie diferit În ceea ce priveste
consumul de materiale de unul de la etajul 6 sau etajul 10, daca s-ar
fi pus problema manoperei pot exista diferente, dar la un acelasi tip
de calorifer consumul de materiale pentru bransare-debransare, ar
trebui sa fie acelasi. În orice caz trebuia sa se prezinte comisiei si
Consiliului aceasta fundamentare, care din pacate nu exista. De
aceea va propun ori sa respingem ori sa se amâne acest proiect de
hotarâre. Va multumesc.,

Domnul Secretar General Tudor Toma

Daca Îmi permiteti, domnul Baleanu, articolul 43, se refera la
plata serviciilor de utilitati, ori noi aici ne referim la aprobarea tarifelor
pentru activitati conexe, sunt doua chestiuni distincte. Va multumesc.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Propunerea domnului Baleanu este aceea de amânare a

acestui proiect de hotarâre,
Cine este pentru? 1 vot (Baleanu D.), împotriva? 12 voturi,

abtineri? 12 voturi,

Va supun la vot proiectul de hotarâre. Cine este pentru? 26
voturi, împotriva? 1 vot ( Baleanu D.), abtineri ? 2 voturi (Petrovici O.,
Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind trecerea În
administrarea Administratiei Fondului Imobiliar a imobilului,
situat În str. Piata Amzei nr. 13, sector 1, Bucuresti

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? 1 vot ( Baleanu D.),
abtineri? O voturi,

Rog toti colegii sa voteze, sa îsi exprime optiunea la vot.
Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind Înfiintarea
de catre Biblioteca Metropolitana a unor filiale În Spania si Italia

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte, dumneavoastra aveti originalul acolo, este

onorabil pentru dumneavoastra, eu de luni am venit prin Primarie, de
vineri caut proiectele acestea si nu l-am vazut, dumneavoastra îl aveti
si foarte bune ca îl aveti, în opinia mea acesta trebuia sa fie pe site
30 de zile, l-am anuntat si pe domnul Primar General Adriean
Videanu, ca în opinia mea trebuia sa stea în dezbatere publica 30 de
zile, întrucât este vorba de crearea unor filiale si cu bani publici, deci
cu bani publici, din buget care se iau si se dau pentru aceste filiale,
faceti cum credeti, eu ma abtin pentru ca nici nu am vazut proiectul,
dumneavoastra cititi de acolo foarte bine ca îl aveti., ,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
ÎI am În fotocopie, cum am primit mapa.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Deci, eu nu am asa ceva, probabil ca nu ati vrut sa îmi dati mie .
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu cred ca s-a pus problema de nevrut.

Domnul consilier Qeneral Pop Romeo
Rugamintea mea este sa votam acest proiect deoarece pe 11

aprilie vom deschide prima filiala. Deci, vreau sa va spun ca la
initiativa noastra Primaria din Madrid ne-a dat un raspuns extrem de
favorabil, în 4 spatii din 4 locuri diferite ale orasului Madrid sunt
suprafete de 80m, oferite de Biblioteca Centrala din Madrid, domnule
Adîr, si va dau si lista lor, ei ne ofera spatii de dau mobilierul, ne
platesc personalul, noi nu mergem decât cu fondul de carte pe care
ei ni l-au cerut Într-o anume structura, 30% carte pentru copii si 70%
carte pentru adulti, deci, nu ne costa nimic În aceste biblioteci decât
fondul de carte. Chiar vreau sa multumesc pe aceasta cale raspunsul
extraordinar pe care ni l-a dat Madridul, nu ne costa absolut nimic,
suntem În discutii cu Roma la ora asta, al doilea mare oras cu multi
români si speram sa primim acelasi raspuns În curând. Repet, si îmi
asum ceea ce va spun, nu ne costa nimic decât fondul de carte, ne
dau si mobilier si personal si spatiu absolut gratuit. Bibilotecile sunt
urmatoarele: Biblioteca Jose Viero, biblioteca La Chata, biblioteca
Villa si biblioteca Pablo Neruda, acestea sunt cele 4 filiale. Va
multumesc.,

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Nu vreau sa se înteleaga gresit nu sunt Împotriva, eu sunt sa

se respecte legislatia actuala din România. În opinia mea, trebuia sa
fie În dezbatere publica 30 de zile, domnul Secretar General, care
este aici, poate, eventual, sa spuna daca am dreptate sau nu, daca
nu am dreptate domnia sa cu studiile juridice pe care le ale perfect
valabil, daca am dreptate poate sa Îmi dea dreptate, ca e un om de
caracter. Multumesc. Asta e opinia mea.

Domnul consilier Qeneral Prioteasa Doru
Eu nu înteleg ce sa dezbatem 30 de zile, când avem o

asemenea oferta, sa deschidem 4 biblioteci gratis acolo, deci trimitem
doar fond de carte. Alo! Care e problema voastra? Eu nu înteleg care
e problema, sa trimite, ce carti sa trimitem sau ce sa discutam, mi se
pare de o absurditate atitudinea voastra pâna la balamuc, nu se
poate asa ceva, chiar ati intrat în campanie din asta de intrat În picaj
în cap sau vreti sa va suiti undeva într-un post.
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Domnul consilier qeneral Florescu Dragos
În Spania sunt circa 1.000.000 de români, iar în Madrid câteva

sute de mii de români care au nevoie de carte. Haideti sa le dam,
carte.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului proiectul de hotarâre privind înfiintarea de

catre Biblioteca Metropolitana a unor filiale în Spania si Italia
Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 1 vot

(Adîr V.)
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind atribuirea
denumirilor de: Drumul Nisipoasa, Bulevardul lulian Mihu,
Bulevardul Mircea Veroiu, Bulevardul George Constantin, Strada
Biharia, Strada Gheorghe Vitanidis, Strada Gina Patrichi, Strada
Manole Marcus, Strada Eugen Barbu, Strada George Timica,
Strada Titus Popovici, Strada Francisc Munteanu, Strada Tiberiu
Olah, Intrarea Ion Baiesu, Intrarea Sefan Banica - SR, Intrarea
Constantin Rautchi, Intrarea Vasile Nitulescu, Intrarea Gyorgy
Kovacs, Intrarea Nicolae Girardi, Intrarea Alexandru David,
Intrarea Mircea Septilici, Intrarea Mihai Mereuta, Intrarea Aurel
Giurumia, , Intrarea Constantin Simionescu, Intrarea Tudor
Stavru, Intrarea Ion Talianu, Intrarea Niky Atanasiu arterelor de
circulatie din sectorul 1 identificate potrivit planului topografic•
scara 1:2000.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte, la proiectul de hotarâre nu exista conform

legii, adresa de la Comisia pentru atribuiri de denumiri a Municipiului
Bucuresti. Exista numai de la domnul Damian, de la Directia de
Cultura si Patrimoniu Cultural a Municipiului Bucuresti, dar conform
legii exista o comisie care atribuie denumiri, nu am vazut adresa de la
comisie, nu de la directorul Directiei de Patrimoniu a Municipiului
Bucuresti, si asta este în legislatie, doamna presedinte, aici nu mai
putem sa interpretam, ca trebuie sa fie pe site ca nu trebuie sa fie pe
site, deci adresa de la Comisia pentru atribuiri de denumiri a
Municipiului Bucuresti, cred ca este pe lânga Prefectura sau este în

?

#~
30



cadrul Prefecturii, daca nu ma însel, cred, s-ar putea sa ma însel.
Multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului proiectul de hotarâre pe care l-am citit anterior
Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 1 vot

(Adîr V.)
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
modificarea anexei la HCGMB nr. 303/2003 privind aprobarea
"Regulamentului pentru organizarea si functionarea cimitirelor
si crematoriilor umane", pentru corelarea tarifelor practicate În
cimitirele si crematoriile umane cu rata inflatiei

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? 1 vot (Baleanu D.),
abtineri ? 2 voturi (Adîr V., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aderarea
Municipiului Bucuresti la Organizatia Energie - Cites

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte, eu rog pe cei care fac raportul de

specialitate sa se refere la temeiul legal din ultima lege, deci Legea
nr.215/2001 republicata art.46 alin.2, pentru ca raportul de
specialitate spune asa, în temeiul articolelor 46 alin.2 si 95 alin2 lit.
"p" si art. 95 alin.3, eu vreau sa va citesc ce înseamna 46 alin. 2, se
refera la nulitate unor acte privind consiliul local 95 alin 2 se refera la
consiliul judetean, nu are nicio legatura, doamna presedinte, aceste
articole care spun temeiul, în temeiul articolelor, deci rugamintea mea
este mai multa seriozitate când se întocmesc aceste rapoarte de
specialitate, asta este ultima lege a administratiei publice locale,
republicata, noi facem referire la articole din aceasta lege, nu la alte
articole, deci, va rog frumos. Deci, nu am sa fac obiectie la proiectul
de hotarâre dar raportul de specialitate se refera la Legea
nr.215/2001 cu modificari si completari care nu mai este în vigoare.
Eu am facut un comentariu atât.



Va supun votului proiectul de hotarâre.
Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? Ovoturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Soldat Gh. Buciumat - Str.
Siriului, sector 1

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 3
voturi (Baleanu D., Adîr V., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea

Planului Urbanistic Zonal - Str. Sfânta Maria nr. 96, sector 1
Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? 1 vot

( Petrovici O.)
Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Toporasi nr. 2 - 6, sector 5

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 2
voturi (Adîr V., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Gara Dealul Spirii - Str. Ioan
Urdareanu - Calea 13 Septembrie, sector 5

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 2
voturi (Adîr V., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Splaiul Unirii nr. 454 - 454A 
458, sector 4

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? 1 vot
(Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Alexandru Constantinescu nr.
17, sector 1

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Calea Floreasca nr. 218, sector 1

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri ? 2
voturi (Adîr V., Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Clucerului, nr. 66A - Str. Barbu
Delavrancea, nr. 63, sector 1

Domnul consilier qeneral Dumitrescu Vlad
În conformitate cu Legea nr.215/2001 vreau sa îmi declar

interesul pentru acest punct de pe ordinea de zi si sa ma abtin de la
vot.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Rog sa se consemneze abtinerea domnului consilier, dânsul

paraseste în momentul aceasta sala.
Cine este pentru acest proiect de hotarâre? 26 voturi,

împotriva? Ovoturi, abtineri ? 1 vot (Adîr V.)
Acest proiect de hotarâre a trecut

Rog sa îl anuntati pe domnul consilier sa revina în sala de
sedinta.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
sustinerii unor cheltuieli pentru repararea Iacasuriior de cult,
conservarea si Întretinerea bunurilor de patrimoniu apartinând
cultelor religioase recunoscute În România din Municipiul



Bucuresti si din bugetul de venituri si cheltuieli al Administratiei
Monumentelor si Patrimoniului Turistic

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
Am de facut doua propuneri, titlul sa nu fie aprobarea sustinerii

ci sustinerea unor cheltuieli, si a doua, la articolul 2: sumele se vor
utiliza pe baza de conventie încheiata între Administratia
Monumentelor si Patrimoniului Turistic si solicitantii beneficiari,
unitatile de cult cu avizul sau la propunerea Primarului General

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Eu va recomand cu avizul Primarului General. Supun la vot

propunerile domnului consilier Pop si anume renuntarea la cuvântul
"aprobarea" din titlul hotarârii si introducerea la articolul 2 "cu avizul
Primarului General".

Cine este pentru acest proiect de hotarâre? majoritate de
voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri ? Ovoturi

Acest amendament a trecut.
Va supun la vot proiectul de hotarâre cu amendamentul votat

anterior. Cine este pentru acest proiect de hotarâre? 27 voturi,
împotriva? Ovoturi, abtineri ? Ovoturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
administrarea Fondului Imobiliar aflat În proprietatea privata a
Municipiului Bucuresti

V-am citit proiectul de hotarâre anterior. Vi-I supun votului. Cine
este pentru acest proiect de hotarâre? 25 voturi, împotriva? O voturi,
abtineri ? 1 vot ( Adîr V. întrucât nu a avut proiectul)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut

Trecem la ultimul punct pe ordinea de zi, punctul votat la
începutul sedintei acela de interpelari. Cine se înscrie la cuvânt? Da,
domnule Adîr, va rog.
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Domnul consilier general AdÎr Victor
Deci, onorat prezidiu, stimate doamne si domnisoare, stimati

domni, vreau sa fac o interpelare la adresa Executivului, un grup de
cetateni mi-au remis niste materiale, referitor la, domnul Viceprimar
Ionut Popa cunoaste foarte bine problema, Grupul de Protest
Anticoruptie care din 2003 face poteca ca sa spun asa, la Primaria
Capitalei, ei solicita o rezolvare din partea Executivului si eu solicit
acum un raspuns În termenul legal prevazut, deci, de lege, referitor la
solutionarea problemei care o cunoaste foarte bine domnul
Viceprimar Ionut Popa si care doreste sa se implice În rezolvarea
acestei probleme. Deci, soli cit Executivului acest raspuns. De
asemenea stimati colegi am studiat materialele referitoare la Lirtrac,
acea firma de constructii, montaj care are unic actionar C.G.M.B si
am constatat cu stupoare ca acest Consiliu a votat 1.500.000 de euro
pentru un meci de box si nu a fost În stare sa analizeze problema
Lirtrac care era În valoare de 700.000 de euro, o problema de
700.000 de euro nu a fost importanta, distinsii mei colegi, dar
1.500.000 de euro au votat fara sa clipeasca. Ar trebui sa va dea de
gândit acest lucru, va rog frumos, pentru ca aceasta problema cu
Litrac-ul, aceasta Antrepriza, constructii montaj, cred ca ne va afecta
cel putin moral din punct de vedere al existentei noastre temporare,
vremelnice În acest consiliu.

35

Domnul Viceprimar Popa GriQore Ioan
Domnule consilier, ambele probleme sunt În atentia si urmarim

rezolvarea lor si dumneavoastra stiti la fel de bine problema Grupului
de Protest Anticoruptie, sunt luate masurile de a strânge toate datele,
domnul director Bogdan Sosoaca este noul presedinte al Comisiei
pentru spatiile cu alta destinatie, am luat legatura cu dânsii, dânsii au
fost si cu domnul Panait, s-au notat toate problemele, urmeaza sa se
gaseasca toate solutiile legale, suntem în progres de a rezolva acest
aspect. Capitolul Lirtrac, stiti bine ca am schimbat acum 2 sedinte de
consiliu, Consiliul de Administratie au fost facute notele de informare,

si aici au fost facute notele de informare asupra situatiei, situatia stiti
bine ca a fost generata de un subiect de natura comerciala, litigiu
comercial, de aici s-a ajuns în aceasta situatie, sigur e o chestiune de
gestiune interna pe care încercam sa o rezolvam. Deci, ambele
probleme sunt în etape de rezolvare.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte interpelari din sala? Daca nu mai sunt, stimati colegi, va

multumesc si declar sedinta închisa.

Sedinta s-a încheiat la orele 17,00.

PRESEDINTE DE SEDINTA

Maria Roxana Cos ma"
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